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Protokół nr XLVI/2022 z XLVI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał 
informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad) 
i stwierdził kworum (obecnych 13 radnych, nieobecni na początku sesji radni M. Łaskarzewska  
i S. Lasota, lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna, kierownicy jednostek organizacyjnych miasta i mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 
 

I. Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Wręczenie stypendiów Burmistrza Miasta Podkowa Leśna za wybitne osiągnięcia edukacyjne i 
sportowe. 

IV. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta. 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  

VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040;  
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
3. ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022; 
4. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2040; 
5. budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok; 
6. ustalenia stawki za 1 kilometr przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek 

edukacyjnych; 
7. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Podkowa Leśna na 2022 rok. 
VIII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli funkcjonowania 

komunalnego cmentarza miejskiego za lata 2016-2021. 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
X. Sprawy różne.  

XI. Wolne wnioski.  
XII. Zamknięcie sesji.     

 
III. Wręczenie stypendiów Burmistrza Miasta Podkowa Leśna za wybitne osiągnięcia 
edukacyjne i sportowe 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że Burmistrz Miasta od 2016 r. przyznaje stypendia za 
wybitne osiągnięcia edukacyjne, sportowe lub artystyczne uczniom i studentom zamieszkałym na 
terenie miasta. W tym roku przyznano 7 stypendiów. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wręczył stypendia i pogratulował stypendystom oraz ich rodzicom.  
 
 
O godz. 18.37 do obrad RM dołączyli radni M. Łaskarzewska i S. Lasota. Obecnych 15 radnych.  
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IV. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XLV/2022 z XLV sesji RM przeprowadzonej 24 listopada 2022 r. 
 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XLV sesją RM w 
dniu 24 listopada 2023 r. a XLVI sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do Rady Miasta wpłynęły:  

- opracowane przez Burmistrza wyliczenia dot. systemu odbioru odpadów, 

- skarga na niezapewnienie dostępu do danych przestrzennych - skarga zostały przekazana KSWiP 
celem wypracowania stanowiska dla RM, 

- interpelacja radnej E. Baruckiej i zapytanie radnej A. Olejniczak-Siary – zostaną omówione w 
punkcie IX porządku obrad. 

Przewodniczący RM dodał, że są prowadzone rozmowy z Prezesem Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Milanówku nt. dopłat do finansowania OSP. Na początku przyszłego roku odbędzie się spotkanie w tej 
sprawie. Przewodniczący podziękował także za liczne życzenia przekazywane radnym w postaci 
kartek świątecznych oraz drogą mailową oraz za zaproszenia na spotkania wigilijne. 

VII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VII ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane przez KGiR pozytywnie jednogłośnie (oba projekty po 6 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 346/XLVI/2022. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 347/XLVI/2022. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu autopoprawki do projektu uchwały. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka omówiła autopoprawkę (załącznik nr 3 do protokołu z sesji). 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 348/XLVI/2022 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. przyjęcia WPF  
i budżetu miasta (pkt VII ppkt 4 i 5 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR 
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał opiniowane były na wspólnym 
posiedzeniu KGiR i KSS. KGiR pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała oba projekty (po 6 głosów za). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu autopoprawek do projektów uchwał. Dodał, że 
zmiany były omawiane na ostatnim posiedzeniu KGiR.  
Skarbnik Miasta A. Czarnecka omówiła autopoprawki wprowadzone do projektu WPF i budżetu miasta 
(załączniki nr 4 i 5 do protokołu z sesji). 
Odpowiadając na pytanie radnego S. Lasoty Burmistrz Miasta omówił plany Miasta w zakresie 
budowy ścieżek rowerowych. 
Innych pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. WPF z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 349/XLVI/2022. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 350/XLVI/2022. 
 
Burmistrz Miasta podziękował radnym za uchwalenie budżetu, a Przewodnicząca KGiR podziękowała 
pracownikom Miasta za udział we wszystkich posiedzeniach Komisji i udzielanie wyczerpujących 
wyjaśnień. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przewozu dzieci 
niepełnosprawnych do szkół i placówek edukacyjnych 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 351/XLVI/2022. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że Komisji nie udało się przeprowadzić kontroli systemu 
odbioru odpadów komunalnych po 1 maja 2019 r. z powodu chorób i długo trwającej kontroli 
cmentarza. Komisja prosi o przesunięcie tej kontroli na przyszły rok. 
Radni nie zgłosili uwag. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski                                                                                                                                                                         

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 352/XLVI/2022. 
 
VIII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli 
funkcjonowania komunalnego cmentarza miejskiego za lata 2016-2021 
 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił zawarte w protokole pokontrolnym informacje  
o ustaleniach Komisji, wynikach kontroli i zaleceniach pokontrolnych.  
Protokół pokontrolny zamieszczony jest w BIP i stanowi załącznik nr 6 do protokołu z sesji. 
 
Radny S. Lasota zapytał, ile jest obecnie wolnych miejsc na cmentarzu.  
Przewodniczący KR powiedział, że jest 18 grobów urnowych i około 40 grobów do klasycznego 
pochówku, które są zinwentaryzowane jako nieopłacane za okresy sprzed 1997 r. – miejsca te będzie 
można ponownie wykorzystać do pochówku. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poprosił o wyświetlenie „Portalu Mieszkańca” dostępnego pod adresem 
portal.podkowalesna.pl. Na dole strony jest ogólnodostępny panel „Cmentarz” z mapą cmentarza.  
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Po podświetleniu wybranego grobu pokazują się dane osób tam pochowanych i zdjęcie grobu. Tych 
danych RODO nie obejmuje. Burmistrz dodał, że nie chciał robić inwentaryzacji w bardzo restrykcyjny 
sposób i pracownicy długo poszukiwali osób, które mogłyby mieć jakieś roszczenia do grobów. 
Dopiero po upewnieniu się, że takich osób nie ma, podejmowano decyzję o uwolnieniu danego 
miejsca grzebalnego. 
 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęła interpelacja radnej E. Baruckiej dot. 
bezpieczeństwa osób niepełnosprawnych na Dworcu Centralnym w Warszawie. Burmistrz przekazał 
sprawę WKD. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński dodał, że na najbliższym walnym zgromadzeniu wspólników postara się 
omówić tę sprawę z Zarządem WKD.  
Radna E. Barucka powiedziała, że w złożonej przez nią interpelacji chodzi nie tyle o bezpieczeństwo, 
ile o możliwość przemieszczania się osób z niepełnosprawnościami w tej przestrzeni. Teraz takiej 
możliwości osoby te na Dworcu Centralnym nie mają (bariery architektoniczne).  
Burmistrz Miasta stwierdził, że WKD zapewne odpisze, że częściowo nie jest władna dokonywać tego 
typu zmian, bo Dworzec Centralny nie jest pod ich jurysdykcją, ale może władze spółki podpowiedzą, 
jakie są możliwości. Odpowiedź WKD zostanie przekazana radnym. Będziemy działać w zależności 
od udzielonej odpowiedzi. 
 
Przewodniczący RM przekazał, że wpłynęło także zapytanie radnej A. Olejniczak-Siary. 
Burmistrz Miasta powiedział, że udzieli radnej pisemnej odpowiedzi. W kwestii nasadzeń przypomniał, 
że nasadzenia na ul. Helenowskiej były robione w dwóch etapach – w 2018 i w 2022 r. Jeśli chodzi  
o autobusy, to przejeżdżają tą ulicą autobusy komunikacji zastępczej WKD – potrwać to może jeszcze 
rok. W kwestii graffiti na transformatorze, PGE odpisało Urzędowi, że graffiti nie stanowi zagrożenia  
i PGE nie będzie w tej sprawie podejmować żadnych działań. 
 
Radna E. Barucka zwróciła uwagę na problem autobusów wjeżdżających w wąskie ulice miasta  
(np. autobus gminy Brwinów przejeżdżający przez ul. Miejską) i zapytała, jakie są możliwości działania 
UM w tej sprawie. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że Miasto uzgadnia trasy przejazdów autobusów. W nowej organizacji 
ruchu, ruch autobusów zostanie przeniesiony na ciąg ulic Brwinowska – Jana Pawła II. Autobus nie 
będzie wjeżdżał w głąb miasta. Nowa organizacja ruchu będzie wprowadzana od 1 czerwca lub od  
1 września 2023 r. 
 
X. Sprawy różne 
 
Radny W. Sancewicz zwrócił uwagę na niefortunne zakończenie wykonanie skrzyżowania ul. Wróbla  
z ul. Jaskółczą. Miał tam być naturalny spowalniacz ruchu, a kierowcy jeżdżą na wprost niszcząc 
nasadzenia. Ponadto nie zwalniają, co powoduje zagrożenie. 
Burmistrz Miasta powiedział, że zostały już zamówione dwie tablice, które będą ustawione po dwóch 
stronach skrzyżowania. Może poprawi to sytuację. 
 
Radna D. Smolny przekazała, że mieszkańcy podnoszą problem niewystarczająco odśnieżanych ulic. 
Chodniki w dużej części wcale nie są odśnieżane, jest ślisko. Teoretycznie jest to obowiązek 
właścicieli posesji, ale nie wszyscy tego przestrzegają, są też posesje niezamieszkałe. Piesi schodzą 
z chodników na ulice. Radna zapytała, jak można rozwiązać ten problem. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że być może w ostatni piątek pracownicy UM zbyt późno zostali 
oddelegowani do odśnieżenia ulic (dopiero jak śnieg przestał padać) i będą musieli to robić częściej. 
Ponadto UM nie używa soli do posypywania ulic, lecz piasku. Gdy nie sypiemy solą, to śnieg się ubija. 
Natomiast tam, gdzie mieszkańcy odśnieżyli całkowicie chodniki, to padający rano marznący deszcz 
tworzył lodowisko i dało się przejść tylko tymi zaśnieżonymi odcinkami. Nie ma więc jednego dobrego 
rozwiązania. Musiałby być sypane bardzo duże ilości soli, aby to się rozpuszczało.  
Radna D. Smolny przekazała prośbę o sypanie solą chociażby podjazdów przy przejazdach 
kolejowych, bo jest tam bardzo ślisko. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że na podjazdach WKD na stacjach Podkowa Leśna Zachodnia i 
Wschodnia oraz na rondach używany jest piasek z domieszką chlorku potasu, ale w stężeniu 
dziesięciokrotnie niższym niż dopuszczalna norma. Jednak przy mrozie ten związek chemiczny nie 
rusza lodu – trzeba by było używać większej ilości soli. 
Radna A. Olejniczak-Siara doradziła, aby dla własnego bezpieczeństwa w takich ciężkich warunkach 
pogodowych używać raków turystycznych. 
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Burmistrz Miasta dodał, że pomimo tego, że obowiązkiem mieszkańców jest odśnieżanie chodników 
na wysokości ich posesji, to w ustawie jest zapisana finansowa odpowiedzialność gminy w przypadku, 
gdyby coś stało za to, że gmina nie dopilnowała mieszkańca i nie zmusiła go do odśnieżenia 
chodnika.  
Radna D. Smolny powiedziała, że kolejnym problemem jest to, że wiele ulic nie posiada chodników. 
Piesi idą drogą, a jadącym autom ciężko jest wyhamować.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że gdy sypki śnieg wymieszany jest z piachem, to auto może zahamować. 
Na lodzie faktycznie jest ciężko. 
 
Radna K. Likhtarovich wróciła do tematu cmentarza i zapytała, czy wolne miejsca pochówku są w 
stanie zaspokoić zapotrzebowanie mieszkańców miasta. 
Burmistrz Miasta przekazał, że rośnie zainteresowanie kremacjami. Na podkowiańskim cmentarzu 
oprócz 40 miejsc w grobach ziemnych, jest jeszcze 18 miejsc niepełnowymiarowych, które mogą być 
wykorzystane na urny. Są także miejsca w kolumbarium.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że WKD współpracuje z ZTM w takim zakresie, że na 
odcinku od Opaczy do Warszawy można korzystać z karty miejskiej. Jednak osoby jadące WKD do 
Warszawy nie mają możliwości walidacji biletu ZTM w kolejce. Warto by więc było podjąć działania w 
kierunku tego, aby walidatory ZTM zostały zainstalowane w wagonach WKD. W przyszłości można by 
też było pomyśleć o wspólnym bilecie WKD-ZTM. 
 
XI.  Wolne wnioski 
 
Brak wniosków. 
 
XII.  Zamknięcie sesji 
 
Z okazji zbliżającego się końca roku Przewodniczący RM podziękował rannym za ich pracę na rzecz 
miasta oraz pracownikom UM za współpracę. Następnie Przewodniczący RM i Burmistrz Miasta 
złożyli wszystkim życzenia świąteczne, po czym o godz. 19.59 Przewodniczący RM zamknął XLVI 
sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 
RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa Sp. z o.o.  
PGE - Polska Grupa Energetyczna 
ZTM – Zarząd Transportu Miejskiego  
 
 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Autopoprawka do projektu uchwały ws. ustalenia wydatków niewygasających  
4. Autopoprawka do projektu uchwały ws. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023 – 2040 
5. Autopoprawka do projektu uchwały ws. budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
6. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej z kontroli funkcjonowania komunalnego cmentarza 

miejskiego za lata 2016-2021 
 
 
 
 


